
 

 

Dozorčí a odvolací rada ČBF 

Zápis č. 23 
z jednání Dozorčí a odvolací rady  

ČBF 
(dále též „DOR“) 

 
Přítomni:   JUDr. Ing. Radan Tesař, Pavel Sušer, Tomáš Linhart, Petr Drobný, Ing. David Neckář 
 
Omluveni:  nikdo 
 
Místo:  telekonference za použití elektronických prostředků komunikace 
 
Datum:   28. 01. 2025 
 
Čas zahájení:  13:00 hod 
 
Čas ukončení:  14:00 hod 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Shrnutí jednání V ČBF 
3. Shrnutí aktuálních informací z výboru ČBF 
4. Analýza předložených ekonomických podkladů 
5. Příprava na valnou hromadu 
6. Různé 

 
1. Úvod 

 
1.1 Předseda Dozorčí a odvolací rady České basketbalové federace (dále jen „DOR“) JUDr. Ing. Radan 

Tesař zahájil jednání, přivítal přítomné členy rady a seznámil je s programem zasedání. Následně 
konstatoval, že na základě přítomnosti nadpoloviční většiny členů DOR je zasedání 
usnášeníschopné. 

1.2 V návaznosti na úvodní část jednání byl jednomyslně schválen navržený program zasedání, a to 
včetně postupu při rozhodování jednotlivých bodů. Členové se rovněž dohodli na způsobu 
hlasování a dalších procedurálních otázkách souvisejících s průběhem jednání, včetně 
projednávání a přijímání usnesení. 
 

2. Shrnutí jednání Výboru ČBF 

2.1 DOR byla informována o obsahu a závěrech posledního jednání Výboru České basketbalové 
federace (dále jen „Výbor ČBF“), kterého se zúčastnili zástupci DOR. Členové DOR tato sdělení 
projednali a vzali je na vědomí jako relevantní podklady pro další vlastní činnost. Zároveň byl 
vzat na vědomí také termín následujícího zasedání Výboru ČBF. 
 



 

3. Plán činnosti 

3.1 DOR projednala aktualizovaný plán kontrolní a dohledové činnosti na nejbližší období. V rámci 
této agendy bylo podrobně specifikováno rozdělení jednotlivých tematických oblastí mezi členy 
rady tak, aby byly v rámci stanovených kompetencí zajištěny všechny relevantní oblasti kontrolní 
působnosti. Účastníci jednání schválili jednotlivé úkoly a rámcový harmonogram jejich plnění. 
 

4. Analýza předložených ekonomických podkladů 

4.1 DOR se věnovala analýze ekonomických dokumentů předaných ekonomickým úsekem ČBF. Byly 
projednány dosud získané informace. Tato činnost je nadále v běhu a bude pokračovat. 
 

5. Příprava na VH ČBF 2025 

5.1 DOR se zabývala přípravou zprávy o své činnosti za uplynulé období, která bude předložena na 
Valné hromadě ČBF konané v roce 2025. Diskuse byla vedena především ve vztahu k časovému 
plánu příprav, očekávanému rozsahu zprávy a formálním náležitostem. 

5.2 Členové DOR pověření zpracováním dílčích částí zprávy informovali o aktuálním stavu 
přípravných prací. Bylo potvrzeno, že jednotlivé podklady budou postupně předkládány k interní 
konzultaci a následně zapracovány do finální verze, která bude projednána a schválena DOR 
před jejím oficiálním předložením Valné hromadě ČBF. 

 
6. Různé 

6.1 V závěru jednání se členové DOR dohodli, že termín, místo a forma příštího zasedání budou 
dohodnuty v mezidobí prostřednictvím e-mailové komunikace, přičemž konkrétní návrh bude 
předložen předsedou rady s dostatečným časovým předstihem. 
 

 
 JUDr. Ing. Radan Tesař 

 Předseda Dozorčí a odvolací rady ČBF 
 
 

 Tomáš Linhart 
 Zapisovatel Dozorčí a odvolací rady ČBF 
 
 
 
 

Rozdělovník: Členové Dozorčí a odvolací rady ČBF 
Předseda ČBF 
 

Na vědomí: Generální sekretář ČBF  
 


